
 

Akademický senát UK FTVS 
 

     

 Č.j.: AS-2/2015 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 10. 2. 2015 v 13.00 hod 

 
Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Heller, Kaplan, Pokorná, Jelen, Tůma, Panská, 

Coufalová, Baláš, Harbichová, Flemr 

Studentská komora (s): Novotný, Pánková, Omcirk, Blažek, Kalkusová 

Omluveni: Zahálka (a), Hojka (a), Janák (a), Vomáčko (a), Pecinová (s) 

Nepřítomní: Česák (s) 

 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka, Parry Martínková 

 

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod seznámil předseda AS UK FTVS Heller s programem zasedání.  

Hlasování o programu zasedání 10. 2. 2015: (15-0-0) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 01/02/2015: AS UK FTVS schválil Program zasedání 10. 2. 2015. 

 

2. Projednání a schválení zápisu ze dne 13. 1. 2015 

Předseda Heller seznámil senátory s návrhem zápisu. 

Hlasování o zápisu ze zasedání dne 13. 1. 2015: (15-0-0).  

Usnesení 02/02/2015: AS UK FTVS schválil Zápis ze zasedání dne 13. 1. 2015. 

 

3. Vystoupení vedení fakulty 

Děkanka informovala o práci na organizačním řádu, který je ještě upravován. Obdržíme 

přípis od prof. Gerlocha s kritérii habilitačních řízení a jmenovacích řízení profesory pro 

obor Kinantropologie. Je třeba dát pozor na uvádění uznatelných publikací, byly dva 

případy publikování v časopisech, které byly plagiátorské. Příští týden je schůzka 

rozšířeného kolegia rektora, kde budou diskutovány rozpočty. Jeden z požadavků je 

navýšení koeficientu ekonomické náročnosti. Etická komise zatím funguje jako dosud, 

plánují se její změny od nového školního roku (2015/2016). U projektu VaVpI probíhají 

výběrová řízení i stavební práce. Projekt Start je zatím odložen, realizace programu se 

předpokládá od r. 2016. Dále bude pokračovat Specifický vysokoškolský výzkum. 

Reakreditace habilitačního a profesorského řízení oboru Kinantropologie byla projednána na 



VR UK, bude dána AS UK a poté na MŠMT. U hodnocení výuky studenty byla velmi malá 

účast. Zahraniční cesty zaměstnanců schvalují vedoucí kateder a center, zahraniční cesty 

vedoucích kateder a center, proděkanů a tajemníka fakulty schvaluje děkanka.  

 

4. Sdělení tajemníka UK FTVS o hospodaření za rok 2014 

Tajemník Zelenka informoval o revitalizaci vnitrobloku. Bylo schváleno financování z RUK 

a zároveň bylo vypsáno výběrové řízení. Celkově se přihlásilo 15 stavebních firem, 

kritériem byla cena. Dalším krokem je posouzení nabídek stavebním inženýrem, neboť 

některé nabídky jsou podezřele nízké. Revitalizace by se měla uskutečnit v průběhu letních 

prázdnin. 

U kampusu je schválené memorandum. Zatím nebyla ustanovena žádná komise, zvažuje se 

optimální postup. Měla by být vypsána veřejná soutěž o návrh, která proběhne ve dvou 

kolech. Vypracování projektové dokumentace bude na vítězné firmě, která vzejde z veřejné 

soutěže. Podklady jsou připravovány. V roce 2012 byl vypracován návrh za 1 mil. Kč, je 

zde tedy otázka, zda vypsat novou soutěž a opět jí platit anebo vzít už vypracovaný návrh 

(otázka výběrového řízení). Fakulta bude uvedené konzultovat s právními zástupci. Senátor 

Flemr se zeptal, kolik je fakulta ochotna do kampusu investovat. Studie, která již byla 

vypracována, počítá s rozpočtem 800 mil. až 1 miliarda Kč. Tajemník Zelenka uvedl, že 

součástí memoranda je i to, aby MŠMT ČR hradilo například i pronájmy sportovišť. Senátor 

Flemr upozornil na možnosti spoluúčasti fakulty při výstavbě kampusu a vyjádřil se 

k možnosti, jak se může fakulta spolupodílet, a to poskytnutím pozemků.    

Dále tajemník informoval, že zpráva ohledně hospodaření bude v březnu. Fakulta 

hospodařila s kladným hospodářským výsledkem, a to 142 tis. Kč. Oproti minulým letům 

byly náklady i výnosy na 100 % plánu. Pozitivní je, že největší nárůst byl na mzdových 

nákladech. Rozpočtová ztráta z hlavní činnosti byla kompenzována z doplňkové činnosti a 

z CŽV. Každý fond, který spravujeme, zaznamenal přírůstek. Celkově fakulta akumulovala 

prostředky navíc ve výši 10 mil Kč. Senátor Tůma se zeptal, zda dle vysokoškolského 

zákona nemusí být rozpočet vyrovnaný, zda můžeme mít kladný hospodářský výsledek. 

Tajemník uvedl, že rozpočet musí být pouze sestavován jako vyrovnaný. Přebytek je 

z doplňkové činnosti. Následně proběhla diskuse ohledně rozpočtu fakulty. 

Senátor Tůma položil dotaz ohledně přestavby tělocvičny. Tajemník uvedl, že výměr je do 

konce roku 2015, přičemž je dána žádost o prodloužení a dále je požádáno o renovaci bloku 

F a je podán investiční záměr na Rektorátu UK. Dle posledních informací by měl být 

podepsán a je tedy potenciálně možné, že by se už letos začalo s rekonstrukcí. V bloku F je 

zamýšleno vybudovat tělocvičnu, kterou ale bude možno přestavět na kongresový sál. 



Senátor Omcirk se dotázal, jakým způsobem bude možné tělocvičnu upravovat na 

kongresový sál. Toto je zatím vypracováváno. Senátor Baláš se zeptal, zda je to včetně 

Sportcentra Evropská. Tajemník odpověděl, že ano, ale i toto je v jednání. Proběhla diskuse 

o přestavbě bloku F. 

 

5. Projednání návrhu na akreditaci magisterského programu Joint Degree 

Předseda Heller požádal proděkanku Parry Martínkovou o představení oboru. Proděkanka 

přiblížila návrh na akreditaci nového oboru. Garantem byla navrhována doc. Slepičková. 

Počítá se s 20 studenty, přičemž k nám by se dostalo přibližně 10 studentů ročně. Jedná se o 

studium, za které se platí a to 8 tis. eur za rok pro evropské studenty a dvakrát tolik pro 

mimoevropské studenty. Program má začít až za dva roky. Senátorka Pokorná se za studijní 

komisi vyjádřila ke koncepci zamýšleného studijního oboru jako celku a k jeho zabezpečení 

studijními oporami v „pražské“ části. Zmínila několik poznámek, a to ohledně integrace 

jazyků (s výjimkou prvního semestru), týdenní hodinové dotace (8 hod./ týdně) a uvádění 

profesora Parryho jako hostujícího profesora. Paní děkanka se vyjádřila ke jmenování 

hostujícím profesorem, kdy by toto jmenování mělo být omezeno časově a to maximálně na 

5 let. Proběhla diskuse ohledně magisterského programu Joint Degree, která cílila zejména 

na profil a uplatnění absolventů. Předseda Heller se vyjádřil, že je dobře, že se fakulta 

zapojuje do mezinárodních akcí. 

AS UK FTVS tichým souhlasem přijal návrh na akreditaci magisterského programu Joint 

Degree. 

 

6. Příprava výroční zprávy AS UK FTVS za rok 2014 

Místopředseda Kaplan uvedl, že termín odevzdání výročních zpráv jednotlivých komisí byl 

do konce ledna, což se nepodařilo, nyní ale již předsednictvo výroční zprávy obdrželo a 

výsledná zpráva se bude schvalovat na březnovém zasedání. 

 

7. Různé 

Předseda Heller informoval o organizačním řádu, kde se již děkanka vyjádřila, že se 

upravuje. Dále informoval o odpovědi odborů. Senátor Jelen se zeptal na hodnocení 

pedagogických pracovníků studenty, kde část zveřejněných výsledků měl k nahlédnutí. Dle 

jeho názoru výsledky neměly být zveřejněny, neboť zde hodnotilo pouze několik studentů. 

Senátorka Harbichová připomněla své vystoupení z minulého jednání, kde se k hodnocení 

stavěla kriticky. Senátor Novotný se vyjádřil, že je pro něj novinka, že se část výsledků 



zveřejnila. Děkanka uvedla, že hodnocení je ze zákona povinné, ale málokdo si ví rady 

s tím, co s hodnocením dělat. Proběhla diskuse ohledně hodnocení výuky. Předseda Heller 

uzavřel diskusi s tím, že se počká na výslednou zprávu. 

Senátor Omcirk se zeptal na informace ohledně závěrečných prací, kde jsou na internetu 

uvedeny mylné informace. Paní děkanka reagovala, že toto prodiskutuje s proděkankou 

Vinduškovou. 

Místopředseda Kaplan informoval o pokračování doc. Zahálky v předsednictvu AS UK a 

zároveň položil dotaz ohledně podepsané smlouvy se společnost ISACZ services s.r.o  (viz. 

zápis ze 4. zasedání kolegia děkanky UK FTVS ze dne 6. 1. 2015), díky niž bude uvedená 

společnost pro UK FTVS zprostředkovávat studenty ze zemí mimo UK na krátkodobé 

studijní pobyty od akademického roku 2015/2016.    

 

 

Zapsala: Coufalová 

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 

Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

  Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 


